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Cîtu, despre dublarea alocatiilor: Bani nu sunt; daca legea va fi promulgata va

trebui sa taiem de undeva

Ministrul Finantelor Publice, Florin Cîtu, a declarat, sâmbata, ca nu exista bani pentru dublarea alocatiilor,

iar în cazul în care legea va fi promulgata va trebui "sa taiem de undeva".

 

"Contul sigur este, bani nu sunt. Deci aici mi se pare ca avem un precedent periculos în ceea ce se întâmpla în

România acum. Prin decizia Curtii s-a diluat la maxim principiul responsabilitatii fiscale. Rolul acelui articol din

Constitutie era exact acesta, responsabilizarea fiscala. Eu nu pot sa cred ca cei care au scris constitutia s-au gândit

ca vor responsabiliza pe cineva doar daca pun un cont acolo. Nu mai vorbesc ca instrumentul financiar cont în sine

nu are niciun fel de relevanta fara suma respectiva. Sunt mai multe elemente pe care le vad aici, dar în fine, este o

decizie a Curtii. Vom vedea atunci. Daca legea va fi promulgata va trebui sa taiem de undeva poate, sa luam bani

ca sa putem sa crestem alocatiile, dar eu nu cred ca vom ajunge acolo. Vom vedea", a spus Florin Cîtu, întrebat

daca sunt bani pentru o eventuala dublare a alocatiilor dupa retrimiterea legii în Parlament, iar institutia o va vota

în forma actuala si apoi va fi promulgata.

 

De asemenea, el a fost întrebat despre o eventuala majorare a pensiilor, daca pe data de 25 noiembrie Curtea

Constitutionala va respinge sesizarea Guvernului pe Legea rectificarii bugetului votata de Parlament. "O sa vedem

atunci. Asteptam motivarea întâi a deciziei Curtii si apoi vom lua o decizie", a afirmat ministrul.

 

În ceea ce priveste rectificarea bugetara, Cîtu a mentionat ca "nu prea sunt foarte multe modificarii", fiind la final

de an.

 

"Au aparut câteva elemente noi. Bineînteles cheltuieli suplimentare pe sanatate, lucruri care au aparut în ultima

perioada si sunt recalculari ale pensiilor pe formule vechi, cu noua crestere. Sunt ajustari. Dar în rest nu prea sunt

foarte multe modificari, sunt la final de an, deci ar trebui ca toata lumea sa stie bugetul", a mai spus Florin Cîtu.
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